说明书 Instruction book

在工作前要确认: 拷贝机上的两个弹簧都要接触钥匙上的金属

Before copy the original key please confirm two springs of copy machine have to contact with the metal part of key.

左边接触是钥匙头

Left side contact with the metal part of key head.

右边接触圆的触点

Right side contact with the round contacts.



1. 客人拿来需要复制的钥匙放在机器上如图。

Customer bring the key which he want to copy and put on the copy machine as above picture.



2. 按1次拷贝机上的 "COPY" 按键, 滴滴两下或滴滴滴三下(不同车型不同次数)就读好了。

Press the "COPY" button of copy machine one time and you will hear beeps twice or three times then finish reading information from original key. (Remark: Different car will hear different time beeps.)



3. 放上新钥匙按住拷贝机上的 "COPY" 按键三秒,滴滴两下或滴滴滴响三下.
Put the new key on the copy machine and press the "COPY" button for three seconds and then you will hear beeps twice or three times.



4. 上车发动一下车, 遥控就生成成功。

Go and start your car by new key, and then the original key have been copied successfully .The new key work same as the original key.

(注:整个过程听到单声的长音就是出错了,请重新开始一遍)

(Remark: The whole process if hear single long beep sound then mean copy is wrong, please re-start again)

